
 

Protokoll fra styremøte nr. 07/2023 

Tidspunkt; Tirsdag 13. juni 2023 kl. 14:30-17:00 

Sted; MS Teams 

 

Deltakere; 

Styreleder Yousuf Gilani 

Nestleder Tanveer Ahmad Chaudry  

Styremedlem Anushka Saurabh 

Styremedlem Adil Hameed  

Styremedlem  
(opprykk i Bijeyatas permisjonstid) 

Owais Mahmood  

Varamedlem Raksha Sameep Jangir  

 

Fra administrasjonen; 

Generalsekretær (GS), protokollfører Trond Søvik 

 

Styret var vedtaksført med 5 stemmeberettigede. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



 

Sak Tittel og orientering 
48/23 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Innkalling og sakliste ble godkjent. Det var noen saker til eventuelt. Ingen 
habilitetsinnsigelser ble reist ved møtestart.  
 

49/23 Komiteer/utvalg 
Det følger av NCFs lov at styret kan oppnevne de komiteer/utvalg de finner nødvendig. Disse 
gis et mandat og styret oppnevner medlemmer som de har tillit til kan ivareta oppgaven på 
en god måte. 
 
Umiddelbart etter forbundstinget ble det derfor lagt ut nyhetssak om kandidater til 
komiteer/utvalg med frist til 21. mai, jf. https://cricketforbundet.no/nyheter/ncf-soker-
kandidater-til-komiteer-utvalg.  
 
Styrets arbeidsutvalg behandlet sin innstilling til styret i møte 1. juni. Et av kriteriene var å 
unngå at flere fra sammen klubb er med i samme komité/utvalg, men med et unntak fra dette 
i utvalget for kjønnsbalanse. Med utgangspunkt i forannevnte behandlet styret forslaget fra 
styrets arbeidsutvalg på sammensetningen av komiteene/utvalgene. 
Styret fattet følgende  
 
Vedtak 
Styret godkjenner følgende sammensetning av komiteer/utvalg; 
 
Sanksjonsutvalg:  

1. Syed Jawad Haider (leder) – Oslo CK 

2. Sam Umer – Sinsen CK 

3. Fazal Ata Chughtai- Vestli 

4. Mohammad Rizwan Bhatti – Christiania CK 

5. Adeel Mehmood – Sentrum CK 

Ankeutvalg:  
1. Afaaq Khan (Leder) – Sinsen CK 

2. Muhammad Anwar Ul-Haq Islam – Vestli CK 

3. Naresh Kanaparthi – Nittedal CK 

4. Fazil Mir – Christiania CK 

5. Vijay Kumar Sharma – Fjord CK 

Dommerkomité:  
1. Ashis Patro (Leder)- Fjord CK 

2. Abishek Daniwal – Bislett Ducks 

3. Muhammad Ishaq Saqi – Oslo CK 

4. Soby Thomas – Lasse CK 

5. Sudhanshu Shekar Panday – Hisøy IL CK 

6. Shahzad Basir – Sinsen CK 

7. Ahmad Ali – Sentrum CK 

Uttakskomité:  
1. Aamir Waheed (Leder) – Oslo CK 

2. Atta Khawaja – Nord CK 

3. Rizwan S. Bhatti- Christiania CK 

4. Suban Malik – Sandnes CK 

5. David Kuhlwilm – Oslo Aliens CK 

https://cricketforbundet.no/nyheter/ncf-soker-kandidater-til-komiteer-utvalg
https://cricketforbundet.no/nyheter/ncf-soker-kandidater-til-komiteer-utvalg


 

Utvalg for barn, ungdom, bredde (BUB): 
1. Waqas Asif - Drammen CK 

2. Husnain Ali – Sentrum CK 

3. Nadeem Ahmad Qureshi – Sinsen CK 

4. Richard Jow Garcian – United CK 

5. Alijan Younas Malik – Vestli 

6. Atal Rautela – Fjord CK 

7. Atif Salim – Mortensrud Aker SK 

Utvalg for kjønnsbalanse («kvinneutvalget»): 
1. Raksha Jangir (leder) – Vestli CK 

2. Razia Sultan – Sinsen CK 

3. Pooja Kumari – Vestli CK 

4. Nadeem Arvinda Mahmood – Inter Lions CK 

5. Ramesh Babu Pentyala – Nittedal CK 

Anleggsutvalg (mandat utarbeides senere): 
1. Mofasser Saeed (leder) – Christiania CK 

2. Netaj Singh Nagra – Fjord CK 

3. Muhammad Whaeed Anjum – Bjørvika CK 

4. Tanjit E. Steek – Bergen Vest IL 

5. Saad Qureshi – Mask CK 

Internasjonalt utvalg (mandat utarbeides senere): 
1. Sajid Mukhtar (leder) – Drammen CK 

2. Harpal Singh Sidhu – Sandefjord CK 

3. Jitender Pal Singh – Fjord CK 

4. Tariq Mohammad – Sinsen CK 

5. Kiran Kumar – Star CK 

6. Pooja Kumari – Vestli CK 

Sanksjonsutvalget, dommerkomiteen, uttakskomiteen og internasjonalt utvalg ble godkjent 
mot 2 stemmer. De øvrige komiteene/utvalgene var enstemmige. 
 
Etterskrift; Det må søkes dispensasjon fra NIF ift. NIFs lov §2-4 om kjønnsfordeling. 
 
Protokolltilførsel fra styremedlem Adil Hameed; 
«Jeg var uenig i arbeidsutvalgets innstilling for folk som er valgt i komite uten å ha sett på 
dems søknader på styremøte. Jeg står fortsatt på at det er urett og ikke en transparent 
vedtak at enkelte blir prioritert ovenfor andre som har søkt på komiteer.» 
 

50/23 Dommerpaneler 
Det følger av Dommerkomiteen (DK)s mandat at det er de som oppdaterer 
dommerpanelene, jf. https://cricketforbundet.no/resources/utvalg/Mandat_DK_2023.pdf . 
Panelene offentliggjøres HER. Det er imidlertid utarbeidet forslag til nye kriterier som kan 
legges til grunn ved oppdatering av dommerpaneler, og som forelå til styrets behandling. 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Orientering om dommerpaneler tas til etterretning. Forslaget til nye/oppdaterte kriterier for 
dommerpaneler godkjennes. 
 

https://www.idrettsforbundet.no/tema/juss/nifs-lov/kapittel-2-felles-bestemmelser-for-hele-organisasjonen/#%C2%A72-4
https://cricketforbundet.no/resources/utvalg/Mandat_DK_2023.pdf
https://cricketforbundet.no/forbundet/dommers-corner/dommerpaneler


 

51/23 Scorerordning 
Det følger av spillereglementets § 10.5 at; 
«Scoring skal i utgangspunktet utføres av lagene selv. Alle klubber er pålagt å sende nok 
kandidater på scorerkurs. DK og NCF har til enhver tid mandat til å avgjøre behovet for 
oppsett av nøytral scorer.»  
 
NCF har mottatt innspill fra Fossum CK ifm. ovennevnte paragraf. Styrets arbeidsutvalg har 
vurdert saken og bedt GS utlegge skjema på nettsidene for å få inn klubbenes egne innspill. 
Det er innkommet 18 innspill på scorerordningen hvorav 14 ønsker gjeninnført tidligere 
scorerordning, 2 ønsker nåværende ordning og 2 har annet forslag.  
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Scorerordningen forelegges lagledermøtet 20. juni for behandling/innspill.  
 

52/23 Utnyttelse av banekapasitet 
Det ble gitt en grundig skriftlig redegjørelse til styret ift. kampplan og utnyttelse av tilgjengelig 
banekapasitet. Av og til oppleves dobbelbooking på banene våre i Oslo. Dette skjer først og 
fremst ved flytting av kamper. CricClubs har ingen funksjon som gjør at dette oppdages. Det 
har skjedd noen få ganger hittil i sesongen og kommer først og fremst som en følgefeil ved at 
det opprinnelige tidspunktet for en flyttet kamp står uendret og ikke har blitt oppdatert i 
exceldokumentet til den nye datoen. Da vil det se ut som det fremdeles er ledig bane på det 
tidspunktet kampen er flyttet til og sjanse for at dette tidspunktet igjen blir satt opp med 
kamp. Slike feil jobber administrasjonen hardt for å unngå og systematiserer og jobber 
kvalitativt over tid for å lære av egne og andres feil, utvikle gode systemer og løsninger og 
gradvis heve standarden. Som ledd i dette arbeidet vil det nå bli publisert informasjon om 
tidspunkter som er blokkert for NCF og som forbundet dermed ikke har noen innflytelse på. I 
tillegg loggføres alle innmeldte feil og mangler som ev. måtte oppstå slik at vi kan se 
omfanget og iverksette nødvendige tiltak. 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret tar orienteringen til etterretning. 
 

53/23 Støtteordning og bestemmelser for ungdomslag 
NCF har en støtteordning som gir klubbene kr. 3.000,- for hvert lag klubben har med i U-
seriene. Trekkes laget fra påmeldt seriespill, vil klubben ikke få den støtten. Andre 
reaksjonsformer kan vurderes, men samtidig er det viktig å prøve å være fleksible innenfor 
rimelighetens grenser. Dette fordi det er svært viktig å dokumentere aktivitet for barn og unge 
både ift. NIF tilskudd og ICC tilskudd. 
 
NCF har utviklingsmidler til klubber som vil satse på barn, ungdom og kvinner. Dette er en 
ordning tett knyttet til klubbutvikling der klubben må oppfylle konkrete formelle 
organisatoriske krav for å få tilskuddet.  
 
Klubbene følges opp gjennom møter og skriftlig kommunikasjon. Det er konkretisert hva 
tilskuddet skal kunne brukes til og det er krav til plan, budsjett og rapportering. Det er ikke 
satt konkrete krav til at klubben skal melde på U-lag til seriespill, men det er en støtte for 
utvikling av barn, unge og kvinner generelt i klubben.  
 
Ordningen er nå inne i sin 2. sesong og er en viktig bidragsyter til å bli kjent med klubbene.    
Det er per dags dato gitt tilskudd på kr. 30.-50.000,- . Det er ønskelig å støtte alle klubber 
som vil ta imot tilbudet.  



 

 
Erfaringen er at enkelte klubber sliter med å oppfylle kravene som settes og heller ikke har 
nok aktivitet til faktisk å motta hele tilskuddet. Dette tyder på at det er viktig å satse videre på 
klubbutvikling knyttet til økonomiske utviklingstilskudd.  
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret tar orienteringen til etterretning. 
 

54/23 Landslagsopplegg 
GS ga en skriftlig statusrapport for landslagsopplegget p.t. etter at det ble avklart at stillingen 
som Head Coach & Coach Development Lead ikke kunne iverksettes med Eugene Moleon 
da han ikke fikk visum. I venteperioden for ev. visum har Zeeshan Siddiqui og Gopi Repaka 
fungert som landslagstrenere på oppdragsbasis. Mulig forsterkning vurderes og videre 
landslagsambisjoner og -apparat må vurderes ift. NCFs tingvedtatte strategiplan i senere 
styremøte. 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret tar orienteringen til etterretning. 
 

55/23 Strategi/planverk 
NCFs strategiplan er en tingvedtatt 6-års plan som kan justeres 2. hvert år på forbunds-
tingene. NCF sentralt og medlemsklubbene lokalt skal sammen jobbe for å realisere 
strategiplanens mål og tiltak. Hvert organisasjonsledd kan utarbeide egne planer basert på 
strategiplanen.  
 
Styret må se nærmere på prioriteringer innenfor strategiplanen for hvert av årene i 
inneværende tingperiode 2023-2025. Hva prioriteres i 2023 og hva i 2024, 2025? Hvilken 
politikk skal føres på de ulike områdene i planen slik at NCF får medlemsvekst særlig 
innenfor barn og unge? Hva med eierskap til turneringer innen NCF, hva skal NCF regulere 
og hva skal klubbene selv få anledning til? Hvordan forholde seg til og jobbe videre med 
rekruttering av jenter/kvinner etter at det var flertall på tinget for å endre §12 i NCFs lov, men 
ikke kvalifisert flertall? Og er styrets sammensetning noe som bør endres på neste ting?  
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
ICC inviteres til styremøte etter sommeren for å redegjøre for sin Funding model, da dette er 
en viktig premissgiver for NCFs videre arbeid og prioriteringer ift. strategiplanen. Lederne for 
hver komité/utvalg inviteres med som observatører på slikt møte med ICC. 
 

56/23 Orienteringssaker 
- Klubb/lagledermøte avholdes 20. juni kl. 17:30. 8 lag har kamper samme kveld og 

kan muligens slite med å finne noen til å møte. Det foreslås derfor å ta opptak av 

møtet som kan deles i etterkant.  

- Evaluering av årsavslutning ettersendes 

- Mediarapport for NCF forelå til styrets orientering. Arbeidet så langt viser at 

cricketforbundet.no er en godt besøkt side, med stort potensiale for effektiv 

kommunikasjon både med medlemsmasse, tillitsvalgte/funksjonærer, og det 

cricketinteresserte publikum i Norge. 



 

- NCA akademi/Jerikoveien 20. Det ventes fortsatt på avklaring fra gårdeier. 

- Cricket.no er et domene som burde være ønskelig at NCF har da både nettsider og 

e-post adresser kan bli lettere tilgjengeliggjort. Imidlertid innehar RA Regnskap 

v/Rukhsar Ahmed dette domenet, uvisst for hvilket formål.  

- Oversikt over trenere og dommere på de ulike nivåer forelå til styrets informasjon. 

- NM veka 2024 som NCF har meldt sin interesse til blir ikke avholdt. NIF og NRK vil 

alternere med NM veka for vinter- og sommeridretter slik at 2024 blir kun for 

vinteridretter. 

- NM finalen 2023 er det satt dato for og avholdes 15. juli på Ekeberg 1. 

- Det er innkommet forslag til Presidenten fra 12 forslagsstiller i skjema som ble 

publisert HER. Dette kan tas med inn i prosessen med strategiplanen etter 

sommeren. 

Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret tar o-sakene til etterretning. 
 

57/23 Eventuelt 

• Forslag om strømming av kamper o.a. ble tatt opp. Dette er en sak som administrasjonen 
allerede har et opplegg på og som er publisert på nettsidene her; 
https://cricketforbundet.no/klubbene/informasjonssider-til-klubbene/streaming-av-kamper 
Likevel en sak som med fordel kan tas opp ifm. strategiplanens prioriteringer på 
styremøtet etter sommeren da det kan være behov for investering i utstyr som må 
budsjetteres. 

• Reisestøtte for lag og landslagsspillere. Her er det planlagt en revidering av satsene mot 
slutten av sesongen for inneværende sesong. GS vil fremlegge forslag til styrets 
behandling. I samarbeid med landslagstrenerne gis det også utgiftsrefusjon til utenbys 
spillere i landslagspoolen som deltar på treninger i Oslo. Budsjettet er imidlertid lavt. 

• Det ble forespurt om det finnes regler for å få utsatt kamper for lag som har 
landslagsspiller(e) som er opptatt med landslagsrepresentasjon. Svaret er at det gjør det 
ikke. Adm. kan se nærmere på saken og komme tilbake til styret på dette. 

 

https://cricketforbundet.no/nyheter/forslag-til-president
https://cricketforbundet.no/klubbene/informasjonssider-til-klubbene/streaming-av-kamper

